
 

 

DAGSORDEN SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Blicherskolen 

Mødested: Personalerummet 
Mødedato: 24-03-2025 kl. 16.30-18.30 

1. Opfølgning på sidste møde 
2. Regnskabsforklaring og handleplan 
3. Principper 

- Arbejdsfordeling og skemalægning (bilag) 
- Skole-/hjemsamarbejdet (bilag) 
- Kommunikationspolitik (bilag) 

4. Orientering fra: Skolen, SFO, Elevrådet, Skolerådet 
5. Punkter til næste møde 
6. Eventuelt 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested:  Blicherskolen 
Mødedato: 24-03-2025  Næste mødedato: 20-05-2025 
Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: 
Mette Vammen Fleron (formand) 
Steffen Kjøge Christensen 
Søren Frost Staal 
Thomas August Kühl-Rasmussen 
Benita-Louis Normann Christensen 
Birgitte Elleskov Møller Nielsen 
Tatjana Bianca Breitenstein Kristensen 

Medarbejderrepræsentanter: 
Morten Edelgaard Sønderholm 
Lars Scheel Andersen 
Elevrådsrepræsentant: 
Kasper Smed Rasmussen, 7A 
Ledelsesrepræsentanter: 
Skoleleder Grethe Mortensen 
Viceskoleleder Tina Herping 

 
Afbud: Benita, Birgitte, Tatjana og Isabella 

 



 

 

1. - 
2. Grethe gennemgår handleplanen for afviklingen af underskuddet på ca. 1,3 

mio. 
a. Stillinger/barsler der dækkes internt 
b. Den lange morgentime omlægges til pauser/forkortelse af 

skoledagen 
c. Inklusionsindsatser skæres ned (midlertidigt) 
d. Resursereduktion – specialklasser 

Den fulde effekt ses først i slutningen af 2026, da et skoleår ikke følger 
kalenderåret. 

3. Arbejdsfordeling og skemalægning: Vedtaget 
Skole-/hjemsamarbejdet: Vedtaget 
Kommunikationspolitik: Tages op igen til næste møde – og bruges 
efterfølgende til forældremøderne i efteråret. De vigtigste årgange er 0., 1., 
4. og 7. Men forhåbentlig kan alle klassetrin dækkes. 

4. Skolen: Vi har holdt afsked for Majken, som vi indtil videre prøver at dække 
internt. Vi har startet førskole 1/3. Vi har haft tre skolefester, som alle tre var 
rigtig fine fester med stor opbakning og god stemning. Der har været holdt 
skoleudviklingssamtale med viceskolechefen, hvor to repræsentanter fra 
skolebestyrelsen deltog. 
SFO: Førskolen er startet 
Elevrådet: Der er blevet snakket trivsel, der er bl.a. lavet en trivselsmåling i 
udskolingen. Pauseaktiviteter – der er indkøbt ”udstyr” – bolde osv. 
Skolerådet: Brugen af AULA – evaluering. Den nationale trivselsmåling – 
Randers Kommune samlet set er gået lidt ned. Der blev også talt budget. 

5. Plan for forældremøderne, timefordelingsplanen, fingeren på pulsen mht. 
økonomien, datoer for skolebestyrelsesmøder i næste skoleår. 

6. Næste møde 20/5 
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